
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

       onsdagen den 7 april kl. 14.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 

Närvarande: Börje Sturesson, Jan- Olof Karlsson, Sven Svensson samt Mona Andersson och Bengt 

Andersson  

Förhinder: Annika Sturesson, Hannele Alström samt Nisse Fält 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade samtliga varmt välkomna.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av protokollet från februaris styrelsemöte. 

 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade ekonomin och vår ekonomi är god. Det senaste mötet har gått med överskott men 

det slutliga resultatet dröjer då ABF kommer med sin faktura för underhållaren.  

    

§5. Våra medlemmar.  

Vi är för närvarande 193 stycken Inga nya medlemmar att redovisa. 

 

§6. Skrivelser. 

-Samtliga skrivelser som kommit in har skickats ut till samtliga i styrelsen. Vi hade funderingar kring 

samorganisationens ekonomiska redovisning. Redovisas under § 7 

- Den 19 – 20 april Seniorevent på Stiga Sports arena. 

- ABF skickar ut ett nyhetsbrev till Hannele och Sven. Det kommer att vidarebefordras till styrelsen.  

 

§7. Rapporter.  

- Från Samorganisationens årsmöte. Den ekonomiska redovisningen visade att de har fått in två bidrag 

från kommunen i stället för ett varje år och detta är förklaringen till det konstiga överskottet som 

egentligen skall vara ett mindre underskott. Det är framför allt ”överblivna” lokaler som fortfarande drar 

kostnader efter sammanslagningen.  

- Bengt och Mona rapporterade att det var 14 personer på Pizzakvällen. En trevlig kväll. 

 

§8. Reserapport.  

- Mona rapporterade att Rosellaresan nu är fulltecknad.( 49 st. ) Alla kommer från Ärla - Stenkvista.  

- Mona har fått tips på en resa med det nya fartyget ”Gloria” och kommer att undersöka det närmare. 

-BBR har en resa till Växthuset i Eskilstuna den 20 april. Inbjudan har gått ut till alla med mejladress. 

 

§9. Studierapport. 

- Cirkeln  ”Så som jag minns det” har startat med Roger Stark som inspiratör. Verkar vara en trevlig 

cirkel med många minnen som skall skrivas ned. 



§10. Nya frågor.  

- Personer som skall vara med och berätta om PRO blir Hannele och Ingrid. 

-Förfrågan om medhjälp vid valborgsmässobrasan. Vi ställer oss positiva att hjälpa till och Börje 

kontaktar Berndt för mer information om när och hur. 

- Organisationen vid våra månadsträffar tas upp till hösten för att försöka få till två gäng som är 

tillgängliga varannan träff såsom tidigare.  

 

§11. Kommande möten. 

 - Aprilmötet onsdagen den 27 april. Sven försöker ordna underhållning. Jan – Olof handlar 80 frallor 

med tillbehör. 

 

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till onsdagen den 11 maj i Pingstkyrkans lokaler i Ärla kl. 10.00  

 

§13. Avslutning. 

Ordförande Börje Sturesson tackade för en trevlig träff och avslutade vårt styrelsemöte. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






